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Abstract (en)
[origin: US2017033462A1] Unit cell including a receive antenna, a transmit antenna, and including first and second radiation surfaces separated
from each other by a separation area, a phase-shift circuit comprising switches, each having an on, respectively off, state, wherein the corresponding
switch allows, respectively blocks, the flowing of a current between the first and second radiation surfaces; a ground plane; a first printed circuit
board including a first surface provided with the receive antenna, and a second opposite surface provided with the ground plane; a wafer of
a semiconductor material including a first surface provide with first and second radiation surfaces and wherein the switches are formed in the
separation area, monolithically with the transmit antenna.

Abstract (fr)
Cette cellule élémentaire comporte une antenne de réception (2), une antenne de transmission (3), et comprenant des première et deuxième
surfaces de rayonnement séparées entre elles par une zone de séparation, un circuit de déphasage comprenant des commutateurs (4) présentant
chacun un état passant, respectivement bloqué, dans lequel le commutateur (4) correspondant autorise, respectivement bloque, une circulation d'un
courant entre les première et deuxième surfaces de rayonnement ; un plan de masse (5) ; une première carte (6) de circuit imprimé comprenant
une première surface (60) munie de l'antenne de réception (2), et une seconde surface opposée munie du plan de masse (5) ; une tranche (7)
d'un matériau semi-conducteur comprenant une première surface (70) munie des première et deuxième surfaces de rayonnement, et en ce que les
commutateurs (4) sont formés dans la zone de séparation, de manière monolithique avec l'antenne de transmission (3).
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